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PS 2021/57 Merknad til innkalling

Administrasjonssjef: Ønsker å trekke sak 2021/62. Telemarksforskningen har kommet, og vi ønsker å 
utrede saken bedre. Få en bredere oversikt over kostnadsbildet, og se på hvilke muligheter vi har som 
også vil være forsvarlig for framtiden.  

Ordfører: Største investering som er gjort i Loppa kommune. 

Cato Kristiansen (SV): Ikke enig på grunnlag av telemarksforskning, men ønsker at det skal sees på 
kostnadsbildet i sin helhet. Hva er kostnadene med nytt bygg settes opp mot mulig sparing på å kvitte seg 
med gamle slitte bygg. Hva er brukt på vedlikehold på de gamle byggene. Hva vil det koste å 
vedlikeholde de byggene vi har. Må veies opp hva som vil lønne seg for Loppa kommune.  

Ståle Sæther (H): Hvilken vurdering er gjort i TPN? 

Ordfører: Redgjør for det som ble arrgumentert for i TPN. Må se på hva kostnadene er for å bygge, men 
også for å betjene lån osv i framtiden.  

Ståle Sæther (H): Fått med meg telemarksforkningsrapporten. Ingenting imot å få et bedre 
beslutningsgrunnlag. Støtter Cato på dette. Blir ikke skremt av estimerte årlige kostnader i forhold til 
kompetansesenteret. Mer bekymret for stående byggs tilstand. Ventilasjon på Høgtun skole.  

Administrasjonssjef: Tallene fra SSB og telemarksforskning er helt forskjellig. Vi må se på hvor vi 
ligger mellom disse to. Vi må se mye nærmere på hva vi skal ha på detaljnivå, før vi kan estimere 
vedlikeholdskostnader i framtiden.  

Cato Kristiansen (SV): Trelastprisene er gått opp 20% og på grunn av barkbiller i Canada vil det også 
øke med 20%. Å bygge i tre nå, er ikke lurt. 

Ståle Sæther (H): Tre i et miljøperspektiv. Hva er det vi vil få i tippemidler på bygget. Oppsettet til 
Kreativ Industri, 61 millioner på svømmebasseng. Ber om at man også kan regne på å bygge idretts og 
skolebygg med og uten basseng. Det vil hjelpe på beslutningsgrunnlaget.  

Administrasjonssjef: Vi kan sende inn en ny bestilling og se på det.  

Ståle Sæther (H): Samle flere under samme bygg, slik vi har tenkt hele tiden. 

Cato Kristiansen (SV): Det er flere som har delt opp for å få det på plass først, og så gått i gang med 
fase to senere. Dele opp en så stor investering. 

Orfører: Forstått det slik at et bygg uten svømmehall vil koste ca 60 mill mindre. Vi må vurdere hva vi 
har rå til å bygge. Er tilskudd for basseng, men ikke for resten. Må komme fram at de tre første årene må 
vi regne med å lånefinansiere hele prosjektet. Vil gå noen år før man får idrettsmidler, som man kan 
bruke til å nedbetale gjeld. Ønsker et bedre beslutningsgrunnlag før man skal avgjøre en slik stor 
investering.  

Administrasjonssjef: Om dere ønsker å ikke ha basseng tilbud til barna, så kan skolen brukes slik den 
står idag. For det er primært bassengdelen som ikke kan brukes. Så må det komme på plass et nytt 
ventilasjonsanlegg. 

Maria Sotkajærvi (AP): Å ikke ha basseng, ikke bra for svømmeopplæring. Bolyst. Synes det er viktig 
med basseng. 

Ståle Sæther (H): Må jo få en utredning for hvordan man kan gi svømmeopplæring om man ikke har 
basseng. Skysse elevene til annen kommune? Må komme fram i en saksutredning.  



 
Administrasjonssjef: Bassenget må opp før tippemidlene utbetales. Vet ikke hva man får før man har 
bygd. 
 
Cato Kristiansen (SV): Men vi vet vi får noe. 
 
Ordfører: Er formannskapet enig om å trekke saken? 
 
Ståle Sæther (H): Ber om at ordfører følger saken opp. 
 
 
  
 
 

PS 2021/58 Merknad til saksliste 

 
Administrasjonssjef: Ønsker om å informere om Loppas Kirkelige fellesråd. 
 
Ordfører: Ønsker at formannskapet skal si noe om krisefondet. Tidsfrist, om ikke den som får midlene 
oppfyller aktivitetsplikt, kan vi da flytte midlene til noen andre? 
 
 
 
 
 

PS 2021/59 Søknad om tilskudd fra kommunalt krisefond Nuvsvåg Feriesenter. 

Vedtak i Loppa formannskap - 22.04.2021     

 
Cato Kristiansen (SV): Ligger inne en lovlighets klage fra enkelte i kommunestyret. Lurer på hvordan 
det blir med behandling av saken, når det ligger et lovlighetskrav. Vil utbetalingene stoppe? 
 
Ordfører: Utbetalingene stopper ikke. det er kun slik at de bedriftene som kun kan få 50% så kan de få 
mer om klagen går igjennom. Kan behandles etter ordførers syn 
 
Administrasjonssjef: KS sier at utbetalingene ikke stoppes 
 
Cato Kristiansen (SV): Ber om å få lovlighetsklagen skrevet ut.  
  
Ståle Sæther (H): Takk for at vi fikk krav om lovlighetskontroll. Kan ordførere redegjøre om hva som 
skjer videre i forhold til saken.  
 
Orfører: De vil sjekke at vedtaket er lovlig. Konkurransevridning, vanskelig å få svar fra KS og andre 
på dette. Om kommunestyret opprettholder vedtaker, så går saken til statsforvalteren. 
 
Ståle Sæther (H): Statsforvalteren kan si at vedtaket er opphevet, om statsforvalteren gjør dette har vi 
ikke et krisefond. Egentlig er nå hele krisefondet satt på spill. Bør formannskapet behandle de søknadene 
som er kommet inn? 
 
Ordfører: Er ingen problem å behandle de søknadene vi har fått inn. opplever at alle ønsker å ha et 
krisefond. Det som vil skje er at vi eventuelt må øke at de som får 50% også kan få 90%. Oppfatter at 
hele kommunestyret ønsker krisefond, men at det er uenighet om hvor stor dekningsgraden skal være. 
Kommunestyret må i tilfelle fatte et nytt vedtak.  
 



Ståle Sæther (H): Når man ser på støtte fra kommune, kan man se at to har mottatt betraktelig mye mer 
enn andre (konkuransevridning). Kommunestyret har fått krav om lovlighetskontroll, fylkesmannen kan 
oppheve vedtaket om krisefond, ikke bare delen der dekningsgraden står. Usikker på om formannskapet 
skal overse lovlighetskontrollen, eller skal man ta å vente til saken er behandlet.  

Cato Kristiansen (SV): Bør ta en lovlighetskontroll alvorlig, og da avvente å behandle søknadene som 
er kommet inn.  

Ordfører: Ser ingen grunn til å avvente med å behandle søknadene. 

Administrasjonssjefen: Har snakket med KS om saken, de vil ikke gi skriftlig svar, men viser til 
lovverk.  

Ståle Sæther (H): Helt greit som administrasjonssjefen sier. Har løst å utfordre Gøril som har vært med 
på å fremme lovlighetsklagen. synes du det er greit at formannskapet behandler søknadene som er 
kommet inn? 

Gøril Henriksen: Ja mener de kan behandles nå, og så kan lovlighetsklagen gå sin gang. 

Ståle Sæther (H): Avgjort at saken ikke skal påvirkes av lovlighetskontroll.  
Grunnlaget for søknaden er ikke god nok forhold til at faste uungåelige utgifter er gode nok. Ber om en 
revisorkontroll av Nuvsvåg feriesenter. Skal være periodisert utgifter, det er det ikke i denne søknaden.  

Administrasjonen: Revisorbekreftelse er absolutt noe vi kan gjøre. Utgiftene variere mye fra periode 
til periode, så det kan vi se på.  

Ordfører: Hva er det som gjør at de faste uuengåelige utgiftene varierer så mye? 

Administrasjonen: Ikke satt fakturaene ved saken, men burde gjort det.  

Ståle Sæther (H): Stusser på beregningsgrunnlaget, det varierer med nesten 100 000 mer fra eller 
november/desember til januar/februar. Det er urovekkende.  

Ordfører: Er det de reelle uungåelige utgiftene som er lagt fram. 

Administrasjonen: Ja.  

Ordfører: Kan formannskapet vedta etter de tallene som er lagt fram? 

Administrasjonen: Ja 

Ståle Sæther (H): Administrasjonen, vet man om J. H er registrert regnskapsfører? 

Administrasjonen: Ja står oppført på proff, men man kan gå inn å undersøke dette. 

Administrasjonen: Ønsker å se mer på saken før vi vedtar noe.  

Ordfører: Det skal ikke være noen utgifter utenom perioden som er satt.  

Ståle Sæther (H): Grunnlagsdokumentet for leie transportmidler, som varierer 60 000kr nov/des 
jan/feb.  

Administrasjonen: Kan ikke svare på hvorfor det er slik. Det er lagt med faktura på dette. Det skal 
stemme overens med det som ligger i skjema. Hvorfor det varierer så mye vet jeg ikke.  

Cato Kristiansen (SV): Når man ikke har gjester har man ikke kostnader på transport. 



Ordfører: Tillitsbasert system.  

Ståle Sæther (H): Ønsker å sende saken tilbake til administrasjon, og få en forenklet revisorkontroll. 

Orfører: Er kritikken på saksbehandling eller er det kritikk på selve søknaden? 

Ståle Sæther (H): Kritikken går på at beløpene ikke er periodisert. Vi kan risikere å utbetale støtte som 
er feil. Stiller spørsmålstegn om saksbehandlingen er god nok. 

Administrasjonen: Har ingen kommentar til det. 

Ordfører: Ut ifra det administrasjon har gitt uttrykk for, så kan vi behandle saken. Om det er slik Ståle 
sier, så må vi sjekke bedre i forhold til periodisering.  

Ståle Sæther (H): Vil ikke beskylde noen for å bevisst prøve å få støtte de ikke har krav på, men når 
kostnadene ikke er periodisert så kan vi utbetale støtte utover det tidsrommet man har satt. Dette må sees 
på.  

Ordfører: Fortsatt bare et forslag til vedtak 

Ståle Sæther (H): Foreslår at saken sendes tilbake til administrasjonen, og at det utføres en forenklet 

revisorkontroll. 

Administrasjonen: Saken vil være klar til neste formannskapsmøte. Er det ønske om et ekstraordinært 
formannskapsmøte så kan den behandles før.  

Ordfører: Skal være mulig å ta et ekstraordinært møte for å behandle en enkel sak. 

Ordfører: Foreslår at formannskapet enstemmig sender saken tilbake til administrasjonen, slik Ståle 
Sæther (H) foreslår. 

Behandling i  Loppa formannskap- 22.04.2021    

Ståle Sæther (H): Foreslår at saken sendes tilbake til administrasjonen, og at det utføres en forenklet 
revisorkontroll. 

Administrasjonen: Saken vil være klar til neste formannskapsmøte. Er det ønske om et ekstraordinært 
formannskapsmøte så kan den behandles før.  

Ordfører: Skal være mulig å ta et ekstraordinært møte for å behandle en enkel sak.  

Ordfører: Foreslår at formannskapet enstemmig sender saken tilbake til administrasjonen, og at det 

utføres en forenklet revisorkontroll slik Ståle Sæther (H) foreslår. 

Saken sendes tilbake til administrasjonen, og det utføres en forenklet revisorkontroll. 

Enstemmig vedtatt 



PS 2021/60 Rettelse i vedtak, krisefond Arctic Nuvsvåg. 

Vedtak i Loppa formannskap - 22.04.2021 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Arctic Nuvsvåg AS innvilges tilskudd fra kommunal krisefond for omsøkt periode for totalt 
kroner 18 000,- 
Finansiering skjer ved bruk av kommunalt krisefond for bedrifter som er rammet av 
koronakrisen. Tilskuddet er skattepliktig inntekt og skal derfor oppgis i skattemeldingen for 
2020. Tilskuddet skal føres som næringsinntekt. 

Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Loppa formannskap- 22.04.2021    

PS 2021/61 Nuvsfjordbotn/Sandbakken industriområde i Nuvsvåg – utvidelse av området 
og behovet for reguleringsplan 

Vedtak i Loppa formannskap - 22.04.2021 

Innstilling fra TPN 
Sandbakken/Nuvsfjordbotn industriområde foreslås utvidet gjennom en utvidelse av gjeldende 
reguleringsplan. Den nye reguleringsplanen vil omfatte eiendommene 19/4, 19/13 og 19/19. 
Formålet med utvidelsen er å tilrettelegge for landbasert oppdrett. 
Det bevilges kroner 1 100 000,- til formålet. Finansiering skjer ved bruk av avsatte midler innen 
investeringsbudsjettet, ansvar 4620 kommunale industriområder 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Loppa formannskap- 22.04.2021    



PS 2021/62 Detaljprosjektering av kompetansesenter, her under Bygg og øvrig anlegg med 
mål om ferdigstillelse i 2022 

Vedtak i Loppa formannskap - 22.04.2021     

 
Saken trekkes. 
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 22.04.2021     

 
Administrasjonssjefen ber om å få saken trukket.  
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 

RS 2021/27 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet, kontor Hammerfest 

 
Tatt til orientering 
 
 
 
 
 
 

RS 2021/28 Referatsak 

 
Administrasjonssjefen: Loppa kirkelige fellesråd - pengene som er bevillget holder ikke ut året.  
 
Gøril Henriksen trer ut som representant for (U) og trer inn som kirkeverge. 
 
Gøril (Kirkeverge): ROS analyse av rammetilskuddet. 1,5 millioner, lønnsutgifter utgjør 1,4 million. Da 
er det 100 000 igjen som skal dekke alt annet. Faste utgifter er på nesten 1,6 million. Vedtatt et budsjett 
der gravplassene ikke er iberegnet. Kostnaden er jo der akkesom. Kostnadene er 560 000 på 
gravplassene. Budsjettet som er vedtatt er feil. Skal vi drifte med samme aktivitet som er gjort tidligere 
år, vil det gå 400 000 i minus på budsjett. Veldig bekymringsverdig. Må få signaler på hva man skal 
gjøre. Problemene står i kø, etterslep på bygninger, trangt om plassen på Øksfjord kirkegård om alle fra 
ytterdistrikt skal gravlegges der.  
 
Ståle Sæther (H): Beklagelig at det er sendt inn feile tall, gledelig at ny kirkeverge nå har tatt tak i dette. 
Hva ser du er mulighetsrommet for kommunen? Er det noen oversikt over kirkebyggene? Er det 
kommunen som er ansvarlig for det, eller er det den norske kirke?  
 
Gøril Henriksen (Kirkeverge): Viser til lov. Kommunen må ta stilling til om alle bygg skal beholdes. 
Sett på hvor man kan kutte.  
 
Ståle Sæther (H): Viktig å ta diskusjoner om byggene i kirkelig fellesråd.  
 



Gøril Henriksen (Kirkeverge): Kirkelig fellesråd har kommet med en uttalelse ang bygg. Ønskelig at 
det legges ned kirker der det ikke er gravplass først.  
 
Ordfører: Et strakstiltak kan være at driftsavdelinga overtar åpning og lukking av graver og drift av 
kirkegårdene. Dette blir flytting av penger internt.  
Redegjør for tips han har kommet med til kirkelig fellesråd. 
Hva ønsker vi med kirken vi har idag?  
 
Ståle Sæther (H): Alta kraftlag, kanskje en mulighet å søke støtte der? 
 
Ordfører: Kirkelig fellesråd bør gå ut å se på muligheter til å søke støtte. 
 
Ståle Sæther (H): Lønnsutgiftene, hvem henter ut lønn?  
 
Gøril Henriksen (Kirkeverge): Redegjør for ansatte og stillingsprosenter.  
 
Ordfører: Vi kjenner nå til situasjonen i kirka.  
 
Gøril Henriksen (Kirkeverge): Målet mitt er ikke å legge ned kirker, men å øke aktivitet. Bolyst, 
kultur, osv. Ønsker å få opp et godt tilbud til innbyggerne. 
 
Cato Kristiansen (SV): Gravplasser - ny lov i forhold til alle trosretninger 
 
Ordfører: Alle er velkomne til å begraves på Loppas kirkegårder. Avventer og ser litt mer hva andre 
kommuner gjør med dette før vi tar stilling til dette.  
  
 
 
 
KRISEFONDET 
 
Ståle Sæther (H): Vil skryte av hvordan ordfører har fremsnakket krisefondet og Loppa. Nådd ut til et 
veldig stort publikum med den dekningen vi har fått på denne saken.  
Hva tenker administrasjonen om hvordan dette skal markedsføres? 
 
Administrasjonen: Hadde ikke midler til å markedsføre noe, så det var synd. ville vært god reklame for 
Loppa kommune.  
 
Ordfører: Henvendelser må komme til postmottak, sosiale medier er ikke riktig kanal.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Hjemmesiden til Loppa kommune, ha noe der.  
 
Administrasjon: Holder på med ny hjemme side, den bli veldig bra.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Ser bare på postlistene at mange ønsker å komme hit 
 
Ordfører: Vi kan reklamere selv på sosiale medier.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Markedsføre gjennom hjemmesiden. Er det noen som har ansvar for 
hjemmesiden? 
 
Administrasjonsjefen: Har inne en som har utdanning i 3d design innen spill, som holder på å lage 
hjemmeside nå. Blir mer oversiktlig.  
 
Ståle Sæther (H): Hva er tilbakemeldingene fra bedriftene? Har de nådd 125 000 kr?  
 
Ordfører: Ikke noe oversikt enda.  



 
Ordfører: Enige om at vi jobber videre og skaper oss en oversikt over bedriftene og hva de har benyttet 
seg av.  
 
Ståle Sæther (H): Er bevilget mer midler fra stortinget. Står om dette på departementet sin side. 
 
Administrasjonssjef: Vi er klar over det.  
 
 
Administrasjonssjefen: Vi har fått 400 000 til å pusse opp kjøkkenet på rådhuset av statsforvalteren.  
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